
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2015:49) av Cecilia Brinck 
(M) om klottersanering 

Det är en missuppfattning som Cecilia Brinck framför att staden har sänkt 

ambitionerna när det gäller klottersanering. Trafikkontoret har inte fått 

några andra direktiv än de som kontoret arbetat efter under de senaste åren 

när det gäller 24-timmarsgarantin.  

 

Sedan appen ”Tyck till” lanserades våren 2014 har det blivit betydligt 

enklare för allmänheten att felanmäla bland annat klotter. Anmälningarna 

på klotter har ökat med näst intill det dubbla, de har gått från mellan 4-

5000 anmälningar till ca 9000 anmälningar per år. Om detta beror på ökat 

klotter eller fler som anmäler klotter går i nuläget inte att säga.  

 

Staden har numera en positiv hållning till gatukonst och laglig graffitti. 

Detta ska inte blandas ihop med klotter som fortfarande är och kommer att 

vara oönskat och ska tas bort i enlighet med 24-timmarsgarantin.  

 

Eftersom det tidigare inte funnits lagliga graffittiväggar i staden kommer 

Trafikkontoret att följa utvecklingen noga i närområdet intill dessa. 

Kontroller kommer att utföras kontinuerligt i närområdet för att kunna se 

om det blir någon förändring när det gäller mängden klotter. 

 

Trafikkontorets ärendehanteringssystem gör det mycket enkelt att följa 

upp utvecklingen för klotter i närområdet till de lagliga graffittiväggar 

som uppförs, man kommer t ex kunna se på en karta hur många 

anmälningar om klotter som förekommit i området under en önskad 

period. 

 

Stockholm den 14 oktober 2015. 

 

Daniel Helldén 

 

 


